
 

PROTOKÓŁ 

Z XXXVII SESJI RADY MIASTA I GMINY ŚWIERZAWA 

Z DNIA 25 STYCZNIA 2018 R. 

 

Miejsce posiedzenia: Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Świerzawie. 

Przewodniczący obrad: Paweł Kisowski – Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Świerzawa. 

Protokolant: Sylwia Maleńczuk  – pracownik Urzędu Miasta i Gminy w Świerzawie. 

Czas trwania sesji: od godz. 12:30 do godz. 13:30 

Nazwiska radnych obecnych na sesji: Jerzy Mosoń, Janusz Michoń, Małgorzata Piórczyńska, Paweł 

Kisowski,  Stanisław Rosiński,  Bogusław Szyja,  Marian Matusiak, Robert Kuryś, Elżbieta Bąk, 

Urszula Zajda, Eugeniusz Dziedzic, Wiesław Wójcik,  Edward Grabski, Józef Zając, Mieczysław 

Hajder. 

Nazwiska osób zaproszonych obecnych na sesji: Józef Kołcz – Burmistrz Miasta i Gminy Świerzawa, 

Zbigniew Mosoń – Zastępca Burmistrza Miasta  i Gminy Świerzawa, Ireneusz Maciejczyk – 

Sekretarz Miasta i Gminy Świerzawa, Andrzej Chodyra – Skarbnik Miasta i Gminy Świerzawa,  

Alicja Pawlus – Kierownik Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, sołtysi: Kazimiera 

Ciężka, Irena Gruszka. Wiesław Romejko, Aleksandra Matuszak, Tadeusz Kossowski. 

 

Ad.1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Świerzawa Paweł Kisowski otworzył obrady i po powitaniu 

wszystkich zebranych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 

13 radnych, co stanowi kworum pozwalające  na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miasta i Gminy Świerzawa. 

3. Informacja Burmistrza z działalności bieżącej. 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Rady Miasta i Gminy. 

5. Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2017 r. 

6. Dyskusja. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje. 

9. Wolne wnioski. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji 

 

Ad.2.  Przyjęcie protokołu z  XXXVI sesji Rady Miasta i Gminy Świerzawa. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu. 

W głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 radnych protokół został przyjęty. 

Na sesję dotarli radni R. Kuryś i E. Dziedzic – od tego momentu w sesji uczestniczy 15 radnych. 

 

Ad.3.  Informacja Burmistrza z działalności bieżącej. 

Burmistrz Miasta i Gminy J. Kołcz   przedstawił informację z działalności bieżącej (zał. nr 1). 

 

Ad.4.  Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Rady Miasta i Gminy. 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Matusiak  przedstawił informację  o działalności 

Komisji w okresie międzysesyjnym  (zał. nr 2). 

2. Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej, Oświaty i Spraw Społecznych J. Michoń 

przedstawił informację o działalności Komisji w okresie międzysesyjnym (zał. nr 3). 

3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska 

            E. Grabski przedstawił informację o działalności Komisji w okresie międzysesyjnym  

           (zał.nr 4). 



Ad.5. Informacja z działalności  Zespołu Interdyscyplinarnego za 2017 r. 

          Kierownik Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerzawie przedstawiła     

informację z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2017 r. ( zał.nr 5). 

 

Ad.6. Dyskusja.  

          Nikt z radnych nie zabierał głosu w dyskusji. 

 

Ad.7. Interpelacje i zapytania radnych.   

1. Radny M. Matusiak poprosił o usunięcie gałęzi sosny na ul. Kolejowej w Nowym Kościele 

miedzy budynkami nr 25 i 11. Gałęzie wiszą nad drogą gminną i stwarzają zagrożenie dla 

przechodniów.  

2. Radny R. Kuryś poprosił o poprawę barierek na rzece Młynówka, koło posesji nr 2 na ul. 

Złotoryjskiej w Krzeniowie. Na wskutek wichur spadło drzewo uszkadzając przy tym barierki. 

3. Radny J. Mosoń poprosił o doświetlenie uliczki ( drogi)  między mostem na ul. Złotoryjskiej 

a kamiennym mostem na ul. Zielonej od strony rzeki lub o  podcięcie gałęzi  drzew na terenie 

WTZ w Świerzawie, gdyż zasłaniają one jedyną lampę, która oświetla ten teren.  

4. Radny J. Mosoń poprosił o częstsze opróżnianie pojemników na popiół na ul. Złotoryjskiej.  

5. Radny E. Grabski poinformował, że na drodze gminnej przy posesji nr 4 w Dobkowie 

wypływa woda, która spływa na drogę powiatową. Poprosił o zamontowanie korytek w tym 

miejscu, aby skierować bieg wody do rowu. 

6. Radny E. Grabski poinformował, że  firma, która stawiała mur oporowy  przy posesji nr 49 w 

Dobkowie zostawiła niezrównany teren. Właściciel posesji prosi o zniwelowanie tego terenu 

przez  firmę, która wykonywała prace na tym terenie. 

7. Radny E. Grabski powtórzył interpelację dotyczącą wycinki drzew. Koło sklepu Pana Kałuży 

i przy posesji nr 13 w Dobkowie są stare drzewa, które wymagają natychmiastowego wycięcia 

ze względu na bezpieczeństwo.  

8. Radna M. Piórczyńska poprosiła o zasypanie dziury znajdującej się na poboczu, obok 

budynku tzw. Okrąglaka na ul. Mickiewicza.  Dziurę tę najprawdopodobniej wyżłobiła woda. 

9. Radny W. Wójcik ponowił interpelację w sprawie zasypania wyrw w jezdni na zakręcie w 

tzw. ,,lasku” przed Lubiechową. Na tym odcinku pobocze jest bardzo mocno uszkodzone, 

droga jest wąska i zagraża to bezpieczeństwu. 

10. Radny M. Hajder poinformował, że wzdłuż drogi Gozdno- Biegoszów na linii 

telekomunikacyjnej leży dużo gałęzi i kable leżą również na poboczu drogi. 

11. Radny E. Dziedzic poinformował, że na górnym przystanku w Podgórkach przy restauracji 

 ,, Izba Rybacka”  leży słup telekomunikacyjny. Należałoby go uprzątnąć.  

12. Radna E. Bąk poprosiła o obniżenie krawężników przy nowych przejściach dla pieszych w 

Świerzawie. Jest to duże utrudnienie dla osób starszych, niepełnosprawnych jak również dla 

matek z dziećmi.  

13. Radna E. Bąk poprosiła o oświetlenie przejść dla pieszych w Świerzawie. Po zmroku są one 

bardzo niewidoczne dla kierowców, może dojść do jakiejś tragedii. 

14. Radna E. Bąk zapytała o to, kiedy będą remontowane mosty na terenie naszej gminy. Przez 

długi czas są one zawężane i utrudniają kierowcą przejazd. 

15. Radna E. Bąk poprosiła o częstsze przeglądy  i naprawy urządzeń na placu zabaw przy 

Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Świerzawie. Uczęszczają tam matki z dziećmi, które 

zauważyły zepsute i zagrażające bezpieczeństwu urządzenia. 

16. Radny P. Kisowski zapytał w imieniu mieszkańców górnego Rzeszówka czy jest możliwość  

dostosowania stacji pomp w taki sposób, żeby przy awarii prądu nie była odcinana woda dla 

tych mieszkańców. Często zostają nawet całą dobę bez wody. 

 

 

 

 



Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje. 

Burmistrz MiG J. Kołcz poinformował, że radni otrzymają pisemne odpowiedzi na zgłoszone 

interpelacje. 

Ponadto Burmistrz poinformował: 

1. Gałęzie na ul. Kolejowej w Nowym Kościele zostaną usunięte. 

2. Barierki w Krzeniowie zostaną naprawione. 

3. Pojemniki na popiół trzeba opróżnić, będzie interwencja do ZLG w tej sprawie. 

4. Woda na drodze przy posesji nr 4 w Dobkowie- właściciel jest zobowiązany do 

zabezpieczenia wody na swojej posesji. 

5. Będziemy interweniować w sprawie poboczy w tzw. ,, lasku” w Lubiechowej. 

6. Sprawa wiszących kabli telekomunikacyjnych na drodze Biegoszów- Gozdno i leżącego słupa 

telekomunikacyjnego w Podgórkach zostanie zgłoszona. 

7. Przegląd placu zabaw jest robiony na bieżąco, są uszkodzone urządzenia przez młodzież 

przebywającą w godzinach wieczornych , które należy naprawić. 

8. Na stacji pomp będzie zamontowany przełącznik przepięciowy. 

 

Zastępca Burmistrza Z. Mosoń poinformował radnych o programie Ministerstwa Sportu pn. 

 ,, Otwarte strefy aktywności”. Ministerstwo chce sfinansować  6 urządzeń do siłowni parkowej, 

strefę odpoczynku dla seniorów ( 4 ławeczki, stolik z szachownicą)  i  3 elementy placu zabaw.  

Nasza gmina będzie chciała przystąpić do tego programu.  

Poinformował, że plac zabaw przy CKSiT w Świerzawie jest dobrze wyposażony i nie ma do niego 

większych zastrzeżeń. W planach jest wymiana niektórych urządzeń. 

 

Ad.9. Wolne wnioski. 

 Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie obrad. 

 

Ad.10. Sprawy różne. 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie obrad. 

 

Ad.11. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany i zamknął obrady. 

Na tym protokół został zakończony.                                               

 

 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący 

                                                                                               Rady Miasta i Gminy 

 

                                                                                                    Paweł Kisowski 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:     

Sylwia Maleńczuk 

 

Dokumenty stanowiące załączniki do protokołu znajdują się do wglądu w biurze Rady Miasta 

i Gminy Świerzawa – Urząd Miasta i Gminy w Świerzawie. 



 

 

 

 

 


